
Zápisnica s operatívneho online stretnutia Výkonného výboru ZŠO so zástupcami Košických 

klubov o situácii v Košickej lige družstiev.  

Téma – Rozdelenie Košickej ligy družstiev na dve skupiny 

Prítomní : Peter Pocklan, Pavol Kočik, František Šulc, Karol Kirchner (členovia VV ZŠO) a pozvaní 

Gabriel Váraljay (Power Dart Košice) a Miroslav Šiplák (ODC Košice ). Prizvaný bol aj Peter Bartoš, ako 

jeden zo zástupcov družstiev opúšťajúcich Košickú ligu družstiev, ale ten sa ihneď na začiatku schôdze 

ospravedlnil, že má povinnosti a s online hovoru sa odhlásil.  

Výkonný výbor sledoval situáciu v Košiciach a nakoniec sa rozhodol zistiť z oboch strán, čo sa vlastne 

v Košiciach udialo a aká je situácie medzi družstvami. Členovia VV ZŠO chceli vypočuť názory 

a poprípade sa pokúsiť vyriešiť problémy, ktoré viedli ku rozdeleniu ligy.  

Na úvod dostali slovo Gabriel Váraljay a Miroslav Šiplák a boli oslovení otázkou, čo sa vlastne stalo, 

že situácia došla tam, kde sa nachádza teraz.  

Gabriel Váraljay - vyjadrenie : „Neviem, čo sa stalo. My sme pripravovali novú sezónu, na ktorej sme 

sa dohadovali , akým modelom sa bude hrať nová sezóna. Následne sa konali stretnutia vybraných 

družstiev za mojim chrbtom, nikto ma na tieto stretnutia nepozval. Potom prišla informácia 

o odchode niekoľkých družstiev. Nebol som o ničom informovaný.  

Miroslav Šiplák - vyjadrenie : V podstate o nič nejde, len ľudia sa neprihlásili do extraligy Košice. 

Myslím si, že k tomu netreba nič vysvetľovať. Ľudia sa rozhodli to nehrať a potom nejak spontánne 

vznikol návrh, že budeme hrať sami nejakú smiešnu ligu. Vôbec ani nemáme záujem hrať 

o kvalifikácie ani nič, proste len tak si zaťukať.  

Následne sa otvorila téma, o ktoré družstvá sa jedná a prečo .  

Miroslav Šiplák - vyjadrenie : Jedná sa o družstvá z Colorada pub, Barce a Goch pubu, ktoré nemôžu 

ligu hrať a ostatní sa k nim pridali zo solidarity. Miroslav Šiplák uviedol, že týmto družstvám bolo 

znemožnené hrať Košickú ligu úpravou pravidiel.   

Vysvetlenie zo strany Výkonného výboru :  

Dňa 19.8.2024 sa uskutočnilo stretnutie kapitánov za účelom prípravy hracieho modelu pre novú 

sezónu. Zo strany organizátora nepadlo ani slovo o tom, že by ktorékoľvek družstvo nemohlo Košickú 

ligu hrať.  

Na stretnutie bol prizvaný aj člen Výkonného výboru Karol Kirchner, aby družstvám vysvetlil 

novú situáciu, ktorá spočívala v spoplatnení využívania turnajového softvéru, ktorý nám poskytujú 

Česi. S tým súvisela aj povinnosť platiť poplatky tým, ktorí tento softvér budú využívať. K tejto téme 

sa niektoré družstvá postavili negatívnym spôsobom a zástupca družstiev Miroslav Šiplák informoval 

Karola Kirchnera, že nie sú ochotní platiť nič a plánujú vytvoriť novú Košickú ligu. Túto skutočnosť 

oznámil už 21.8.2024, teda dva dni po oficiálnom stretnutí kapitánov.  

Nie je teda pravdou, žeby družstvám z Colorada, či Goch pub ktokoľvek zakazoval hrať 

Košickú ligu. V skutočnosti to bola práve iniciatíva týchto družstiev, ktoré odmietli akceptovať platbu 

za spomínaný softvér a tým pádom odmietli oficiálnu ligu hrať. O ich rozhodnutí hrať vlastnú súťaž 



informoval Miroslav Šiplák 21.8.2024 a ku úprave pravidiel došlo až 4.9.2024. Táto úprava pravidiel 

teda nemohla byť dôvodom na odstúpenie družstiev a vytvorenie vlastnej súťaže. 

Ďalšou témou bolo vyberanie poplatku za licencie :  

Miroslavovi Šiplákovi bola položená otázka, prečo teda vyberal poplatok 20 Eur za licencie od 

hráčov, keď hráči nebudú hrať oficiálnu Košickú ligu. Na neoficiálnu ligu predsa hráči nepotrebujú 

licenciu a nemusia ju platiť.  

Miroslav Šiplák – vyjadrenie : Hráči, ktorí do klubu Olympia zaplatili 20 Eur licenciu budú túto 

licenciu využívať pre účasť na turnajoch jednotlivcov ako sú MASTRE, TOPKY, či majstrovstvá SR. Na 

účasť na týchto turnajoch potrebujú mať platnú licenciu.   

V ďalšej časti Miroslav Šiplák vyjadril nespokojnosť nad tým, že partneri či sponzori majú vo 

zväze výkonnú moc, ktorá im dáva možnosť upraviť pravidlá tak, aby vyhovovali im. To považuje za 

nesprávne.  

Vyjadrenie Výkonného výboru :  

 Nastavené pravidlá nepoškodzujú žiadneho člena ZŠO. Všetky legitímne kluby (až na výnimku 

Olympia Dart Košice) súhlasia s prechodom na spoplatnenú verziu softvéru a sú ochotné zaplatiť 

registračný poplatok. Je legitímne, aby ŠTK nastavila podmienky tak, aby vyhovovali väčšine jej 

riadnych členov a partnerov.  

ŠTK ponúkla naďalej hrať naše súťaže aj nečlenom v prípade, že zaplatia poplatky tak, ako 

riadni členovia. To ale družstvá hrajúce v prevádzkach Goch a Colorado odmietli. Tým pádom sa ŠTK 

už nemala prečo zaoberať ich ďalšími požiadavkami.  

Následne ŠTK nastavila pravidlá tak, aby sa naši organizátori nedostávali pod tlak krčiem, či 

pubov, ktoré nemajú s našou organizáciou nič spoločné.  

Je úplne v poriadku, ak niektorý z členov ZŠO vyjadrí nespokojnosť nad rozhodnutím ŠTK. ŠTK 

je však autoritou, ktorá riadi súťaže a je potrebné jej rozhodnutia rešpektovať. Existujú demokratické 

spôsoby ako zmeniť rozhodnutia ŠTK, ktoré každý riadny člen môže využiť.    

 Na záver stretnutia viacerí prítomní vyjadrili želanie, aby obe strany neprerušili vzájomný 

kontakt. Aby sa pokúsili nájsť spoločnú reč a poprípade do budúcna našli cestu ku spoločnej súťaži.    

 Miroslav Šiplák poznamenal, že nezatvára dvere jednaniam, aj keď tento rok už na to nie je 

priestor. Možno na budúci rok.  

 

Za VV ZŠO : Pavol Kočík, Peter Pocklan, František Šulc, Karol Kirchner 

 

 

 


